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§146 Dnr 2016 KSM 0448.214

Beslut om granskning fördetaljplan Granitvägen

Miljö-och samhällsbyggnadsutskottetsbeslut

Ärendetåteftenutteras.

Reservation

Marie Åkesdotter(MP) lämnaren skriftlig reservation (se bilaga).

Protokollsanteckning

Marcus ObUgado (V) hade om han haft rösträttbifallit Marie Åkesdotters(MP)

yrkande om att bifalla det ursprungUga förslaget.

Beskrivning av ärendet

Kommunstyrelsens nuljö-ochsamhällsbyggnadsutskott gav i augusti 2015

positivt planbesked fördel av marken inom planområdet.
Stadsbyggnadsförvaltningen fick i mars 2016 i uppdrag att upprättadetaljplan

och utökadedåplanområdet.
Detaljplanen syftar dill att möjliggöracirka 430 nya bostäderlängs Granityägen

och Bollmoravägen. Bebyggelsen ordnar sig i fyra grupper med olika karaktär.

Därutöverärsyftet att ge byggrätt förkyrkolokal, café och second hand-budk.

Inom delar av planområdetges mindre verksamheter möjlighetatt kombineras

med bostäder. Detaljplanen syftar även tiU. att ge stödförombyggnad av

aUmänplats; Gtanit^ägen planeras förgång-,cykel- och biltrafik och gestaltas
delvis med träd och kantstensparkering. En allmänt tillgänglig trappa genom
den förstabebyggelsegruppen föreslåskoppla samman Granityägenoch

Bollmoiavägen.

Yttrande

Marcus Obligado (V) lämnar ett ersättaryttcande (se bilaga).

Yrkande

Marie Akesdotter (MP) yrkar att det fortsatta arbetet ska inriktas påatt undvika

avsteg från regeringens riktlinjer förbuller.

Justet-andes sign Utdragsbestyrkande
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IVtarie Åkesdotter(MP) yrkar bifall pådet ursprungliga förslagtill beslut.

Mats Lindblom (L) yrkar pååterremiss 1 syfte att ge Stadsbyggnadsförvaltningen

möjlighetatt l) närmareutreda förutsättningarnaföroch konsekvenserna av de

extremt låga parkeringstalen på0,28 fördelar av projektet, alternadvt höjadessa

parkeringstal. 2) Redovisa en plan förnärkorsningen Bollinoravägen-

Njupkärrsvägensnarast kan byggas om dll cirkularionsplats och hur detta ska

kunna finansieras.

Beslutsgång

OrdförandeFredrik Saweståhl (M) stället fråganom att bifalla Marie

Åkesdottersyrkande om att bifalla det ursprungliga förslagetoch finner att

miljö-och samhällsbyggnadsutskottet avslåryrkandet.

Ordförandeställer fråganom att bifall Marie Åkesdottersyrkande om att det

fortsatta arbetet ska Inriktas påatt undvika avsteg frånregeringens riktlinjer för

buller och finner att miljö-och samhällsbyggnadsutskottet avslåryrkandet.

Ordförandeställer frågan om att bifalla Mats Lindbloms yrkande och finner att

miljö-och samhällsbyggnadsutskotfcet bifaller yrkandet om att återremittera

ärendet.

Bilagor

Tjänsteskrivelse, Granityägen.pdf

Planbeskrivmng_Granitv-ägen_^granskning_2017-ll -l 4-pdf

Planka.rta_Granitvägen_^gtanskning_20171114.pdf

171114_Granityägen_KompIettKvalitetsprogram.pdf

Sam£å<3sredogörelse_Granitvägen.pdf

illplan_gtanitvägen_2017-ll-14.pdf

MUR GranitvägenBollmora.pdf

PM Bergbesiktning GranitvägenBollmora.pdf

PM Geoteknik Granitvägen Bollmora.pdf

16234 Rapport B Granitvägen 170929 INKL RITN.PDF

Justerandes sign
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Reservation

Miljö-och samhällsbyggnadsutskottet22 november 2017

§146Beslut om granskning fördetaljplan Oranitvägen

Miljöpartiet yrkade att ursprungliga förslaget skulle bifallas med tillägget att det
fortsatta arbetet ska inriktas päatt undvika avsteg fränregeringens riktlinjer förbuller.

Till skillnad mot Alliansen och Socialdemokraterna står Miljöpartiet bakom
förvaltningens linje och vill hålla nere antalet parkeringsplatser i nybyggnation av
bostadshus. Detta är ytterst angeläget, dels ur klimathänseende och dels ur
kostnadsperspektiv. Oarageplatser 8r mycket kostnadsdrivande och drabbar de boende
oavsett om man anser sig behövaeller har rådmed en garageplats.

Tyresö växer. Senaste prognosen räknar med 9000 fler Tyresöborår 2026. Det som
efterfrågas allra mest ärbostäderdärunga människor har råd att betala hyran. Föratt
kunna erbjuda det krävs att vi planerar smart och yteffektivl. Garage ärett av de mest
kostnadsdrivande delarna av bygget och P-platser stårde boende förtillsammans. Det
8r en kostnad som kan uppgåtill åtskilligahundralappar påmånadshyran.

Hur mänga unga människor idag vill betala extra hyra för möjligheten att kunna
parkera en bil i källaren? De som idag längtar efter ett första eget boende i Tyresö
prioriterar nog ett mer urbant liv, med närhet till service och kollektivtrafik, och god
IT-infrastruktur. Grundidén i den nya översiktsplanen är just också att f3rtäta i de
centrala områdena, och göradessa til! mer stadsmässiga och levande boendemiljöer.
Lägennärakollektivtrafik ska förtätasoch bilberoendet ska därmedminska.

I detta förslag om 430 nya bostader vid Oranitvägen, har byggbolag och förvaltning
föreslagit relativt fä P-platser. Man vill jobba med olika verktyg fSr att hälla nere
bilägandet, såsom rejäl cykelparkering, möjlighet till bilpool, och god tillgänglighet
till kollektivtrafiken. Tyresö centnim med all service finns pä några hundra meters
håll. Påsåvis kan lägrehyror erbjudas påhyresrättoch lägre insatser påbostadsrätt.

När förslaget presenteras för politiken sä protesterar både allianspartier och
socialdemokrater och kan inte tro påförvaltningensbedömningar. Vi ser nu agerandet
i projekt efter projekt där fler P-platser krävs än planerat och också ökar. Vad blir
resultatet? Högrehyror och fler bilar som fyller päredan överfullavägar! Miljöpartiet
vill se en annan utveckling. Vi vill satsa på det moderna sBttet att bygga och bo.
Levande boendemiljöerdärmänniskorfårmer plats och bilen (Sr ståtillbaka.

förMiljöpartietde Grönai Tyresö

Marie Åkesdotter,ledamot Peter Bylund, ersättare

^
'CUM



Ersättaryttrannde MSU

§146Beslut om granskning fördetaljplan Granitvägen

Den planerade byggnationen kring Granitvägenärett mycket spännande projekt. Det nya
området ger goda förutsättningaratt bli ett bostadsområde i framkant som dessutom innehåller
en väsentlig del hyresrätter, något som Vänsterpartiet längehar arbetat för.

Däremotärkonjunkturen ett orosmoln. Vi ser idag att bostadsmarknaden inte utvecklas pä
samma sättsom förbara någotårsedan. Påolika platser i landet har vi sett hur byggnationen
av bostadsrätterhar mättatsav och att priserna inte längre ökareller rent av sjunker. Som

politiker har vi därförett ansvar att arbeta påett effektivt och stringent sättgentemot
förvaltningoch byggherrerar. Det ärdärförbeklagansvärt att den styrande alliansen valde att
återremitteraärendet,någotsom onekligen upptar mycket tid och som riskerar hela projektet.

Vad som äränmer anmärkningsvärtärpåvilka grunder ärendetåterremitterades. Det har
varit en kontinuerlig och konstant diskussion i MSU gällandeden s.k. parkeringsnormen i de

planerade områdena. Den härgångenvalde alliansen såatt tillfälligtfälladen fortsatta

projekteringen av områdettill förmånfören fördyrandeoch förhalandeprocess därparkerings
talen ska ökas,detta kommer naturligtvis med en merkostnad förde tilltänktahyresgästerna.

Vänsterpartiet anser att parkeringstalen ska planeras till en sådannivåatt behovet av

parkering tillgodoses men därdet samtidigt finns en klar målbildav att minska privatbilismen
och såatt hyrorna kan hållaspåen lågnivå.Vi anser, i enlighet med modem forskning, att
samhällsplaneringen har en normativ effekt, alltsåatt planering av bostadsområdenpåverkar
människorsönskanoch möjlighetatt ha bil. Vi fortsätterarbeta fören utbyggd och
kostnadsreducerad kollektivtrafik och bostadsområden som erbjuder möjlighetentill bilpooler
och lånecycklar.

FörVänsterpartiet

^

Marc' Obligado

TILLSAMMANS
FÖRETT

SOLIDARISKT
TYRESÖ

1\ ^ OA^
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Datum

Tid

Plats

2017-11-22

08:30-11:30

Bollmora

Beslutande Se närvarolista

Övrigadeltagare Se narva.rolista

Justeringens plats
och dd Stadsbyggnadsförvaltningen2017-11-27

Patagrafei:

Sekreterare

Ordförande

Justerande

146 - 157

II

,/nnif^ Peel

»awesta

ofc^ ry^ufe^
Anita Mattsson

ANSLAG / BEVIS

Organ

Sammanträdesdatum

Datum dåanslaget sätts upp

Datum dåanslaget tas ned

Protokollet ärjusterat. Justeringen har tillkännagivitsgenom anslag.

Observera att anslagstiden inte ärsamma sak som överklagandetiden.

Miljö-och samhällsbyggnadsutskottet

2017-11-22

2017-11-28

2017-12-20

Förvaringsplats förprotokollet Sarahällsbyggnadsförvaltmngensarkiv

Underskrift

Utdragsbestyrkände
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Närvarolista

Beslutande

Fredrik Saweståhl (M)
Mats Lindblom (L) e] tjänstgörandeunder §152-157

Marie Åkesdotter(MP)
Anki Svensson (M)
Ulrica Riis-Pedersen (C)
Anna Lund (KD) ej tjänstgörandeunder §147-148

Anita Mattsson (S)
Kristjan Vaigur (S)
Lennart Jönsson(S)

Ersättare

Marika Marklund (I<D)
Marcus Obllgado (V)
Dick Bengtson (M) tjänstgörandeersättare förMats Lindblom (L) under §152-157

Peter OdelvaU (M)
Helen Dwyer (C) tjänstgörandeersättare förAnna Lund (KD) under §147-148

Anders Linder (S)
Peter Bylund (MP)

Övriga

Carolln Andersson, Planarkttekt, Stadsbyggnads förvaltningen

Carolina Fintling Rue, Enhetschef föröversiktsplaneringsenheten,

Stadsbyggnads förvaltningen

GöranNorlln, Enhetschef, Stadsbyggnadsfönraltningen

Hampus Rubaszkin, Polldsk sekretefare. Miljöpartiet

Helene Hjerdin, Avdelningschef förplanavdelningen, Stadsbyggnadsförvaltningen

Ida Ölen,Enhetschef fördetaljplaneringsenheten, Stadsbyggna.dsfön^altningen

Jennlfer Peel, Projektsamordnare, utskottssekreterare. Stadsbyggnadsförvaltningen

Julia Uhrdin, Koordinator, sekreterare, Stadsbyggnadsförvaltningen

Maria Harvig

Sara Kopparberg, Stadsbyggnadschef, Stadsbyggnadsförvaltningen

Åsa.Ström,Exploateringsingenjör,Stadsbyggnadsförvaltningen

Anna Bengtsson, Planarkltekt, Stadsbyggnadsförvaltningen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Babak Moazzami, PIanarkitekt, Stadsbyggnadsförvaltningen

Benny Berg, ControUer, Kommunkansllet

Emelie Malaise, TF enhetschef förexploateringsenheten. Stadsbyggnads förvaltningen

Johan Smeder, Exploateringsingenjör,Stadsbyggnads förvaltningen

Thomas Lummi, ProJekteringsingenjör,Stadsbyggnadsförvaltningen

Frånvarande

Anna Steele (L)

Jannice Rockstroh (S)

Justerandes sign
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